
Kære medlemmer af forsvarsudvalget

Først vil jeg gerne sige tak for sidst for jeres besøg her på øen.

Jeg skriver til jer fordi vi får meldinger, der bekymrer os i forhold til den politiske proces 
omkring forsvarsforliget. Vi er blevet gjort bekendt med, at HOK er begyndt at flytte 
soldater fra Almegård kaserne til Slagelse. Det drejer sig om op til 80 mand, hvor de første 
skal stille i Slagelse fra mandag 7.6. Hertil kommer de afledte konsekvenser i forhold til det 
øvrige personale, når en så stor andel af det militære personel flyttes.

Det undrer mig, at man midt i en forhandlingssituation hvor det forsat er uafklaret hvorvidt 
Almegårds kaserne skal nedlægges, begynder at tømme den for soldater. Og min bekymring er 
selvfølgelig, om man fra administrativ side vil tømme kasernen for arbejdspladser for 
at muliggøre en kommende lukning.
Derfor er det vigtigt for mig at betone, at det væsentlige i debatten om Almegård kaserne er 
antallet af statslige arbejdspladser.
En så stor reduktion af personalet som der lægges op til fra administrativ side får meget store 
konsekvenser, ikke blot for kasernen men også det bornholmske samfund generelt.

Jeg vedhæfter et link til TV2Bornholms dækning af sagen i går.
http://www.tv2bornholm.dk/moduler/nyheder/news.asp?id=48512&
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